
(音箱必须打开电源)

A. 建立新的连接

1.双击组网键      后蓝牙指示灯快速闪烁进入配对状态。

2.打开蓝牙设备搜索可用设备列表，点击选择“MZ-200A”进行连接。

3.配对成功后，蓝色指示灯将保持长亮状态，并且会听到提示音。

   当蓝牙指示灯快闪时，

音箱已准备好配对

3 蓝牙配对

充满电正在充电

当红色指示灯长亮时，

音箱正在充电

当红色指示灯快闪时，

音箱需要充电

(低电闪灯仅在音箱工作时打开)

提示充电

当红色指示灯熄灭时，

音箱充满电

  配对成功后，

蓝牙指示灯将长亮

花园灯无线组网音箱

使用说明书
MZ-200A RGB 

输出功率：4Ω 20W

失真度：≤1%
频率响应：20Hz-20KHz

信噪比：≥85dB
输入电压：DC5V/2A 
蓝牙版本：5.0

辅助输入：3.5mm

无线距离：15m Max

工作时间：60%音量可持续播放4-8小时/
                 持续照明4-8小时以上 

电池容量：7.4V 2*2600mAh
待机时间：≥300h

防水等级：IPX5

充电时间：2-4小时
距离：串连传输距离大于30米
工作温度范围：0°-40°

工作湿度范围：40-50％RH

储存温度范围：-25°C-70°

产品净重：1380g(含电池)
产品尺寸：W182×D182×H268mm

2 产品参数

01 快 速 入 门 指 南

1 包装清单

主机

AUX音频线

1m/ 39.37in

Type-C 说明书

02 操 作 说 明

1 功能面板

1. 组网键/同步

4. 音量增大

7. 3.5MM音频插孔

2. 灯光颜色切换/关闭

5. 电源开/关

8. Type-C插孔

3. 音量减少

6. 充电/蓝牙/组网 指示灯

9. LED RGB灯

注意：音箱在使用前必须充满电。

1.打开橡胶盖，然后将电源适配器插入充电插口。

2.将电源适配器插入电源插座。

3.充电时，红色指示灯长亮； 当红色指示灯熄灭时为充满电。

   (充满电大约要2-4个小时)

2 音箱充电 
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请阅读以下提示，以增强您的多同步体验！

1.在设置过程中，同步信号只传输90秒。

   如果您未在90秒内完成1-4步的步骤，则您尝试与之同步的音箱将在90秒后不同

   步。如果您需要90秒钟以上的时间来完成同步过程，只需再次按第一个音箱上的

  同步键       以重新激活同步信号(上一节中的第4步：同步音箱)，然后继续同步更

   多的音箱。

2.当打开同步音箱时，首先打开TX主音箱。

   当您同步音箱时，它们会保持同步。即使您关闭了同步音箱的电源，它们也会在

   通电后再次自动进行同步的。因此您应该先打开TX主音箱。

3.选择主音箱的位置。

   当您关闭TX主音箱(第一个音箱)的电源时，重新同步的RX接收器也将关闭。

   因此，请将TX主音箱放置在方便的位置，以便您轻松地打开和关闭它。

同步提示

注意：仅当您有2个或更多蓝牙音箱时，同步才有效。

          (如果您没有同步任何音箱，请参阅上面的“蓝牙配对”)，同步音箱需先同

          步后再进行蓝牙设备连接。

先打开一个音箱。(TX主音箱)

打开其余音箱。(RX接收器)

按下第一个音箱上的同步键      2秒，直到黄/绿双色指示灯开始交替闪烁。

按下其余音箱上的同步键      2秒，直到黄/绿双色指示灯开始交替闪烁。

机器连接后，TX主音箱长亮绿灯，RX接收器长亮黄灯，表示配对成功。 

4 同步音箱

B. 断开当前连接并与新设备配对

1.设备配对成功后，双击组网键      进入重新配对状态。

2.重复上一节中的步骤1-3(建立新的配对)。

C. 从睡眠模式唤醒蓝牙

为了节省电量，如果您的设备超出蓝牙范围(10m/ 393.70in)超过5分钟，则蓝牙

连接将自动进入睡眠模式。

要在设备回到范围内时重新连接，请按电源键     以取消睡眠模式并重新建立配对

连接。

注意：配对时，蓝牙设备和音箱应靠近(10m/ 393.70in)。

如果您无法配对设备，则可能已将另一个设备与音箱配对。

请按照上面的B(与新设备断开并配对)中的步骤断开可能的连接。 如果仍然难以

配对设备，请联系客户服务。

如果您在同步音箱时遇到任何困难，请参阅下面的“同步提示”。

注意：请务必先关闭音箱，然后再打开。

步骤3/步骤4
(TX主音箱/RX接收器)

步骤5
(TX主音箱) (RX接收器)

5

注意：渐变变色功能仅在播放音乐时有效。

6 灯光显示

灯光显示颜色选择

灯光功能必须打开才能更改灯光显示颜色，单按      依次为红色，深蓝，浅蓝， 

琥珀色，绿色，粉色，紫色，白色，渐变变色循环。

注意：开机默认为自动变色闪灯，蓝牙无连接时灯光默认为定时2H自动关灯。

5 AUX 输入

音箱附带3.5mm音频线，您可以使用不带蓝牙的音箱。 在这种情况下，蓝牙将被

禁用，但是音箱同步功能仍然可以正常使用。

1.将音频线的一端插入音箱AUX接口。

2.将音频线的另一端插入设备的音频插孔。

   (确保音频插孔不受任何保护套或附件的阻挡)

3.将音频线插入音箱后，您会听到一声蜂鸣声，并且红色指示灯将亮起。

AUX接口

红色指示灯表示AUX输入

注意：如遇死机无法操作时，请用小于3MM长于30MM的小螺丝批捅AUX插孔的

           底部顶一下按键整机会断电复位。

红色指示灯表示AUX输入



(The speaker must be powered on)

A. Establish a new connection

1.After double-clicking the networking button "      " , the Bluetooth indicator flashes quickly 

   to enter the pairing state.

2. Open the Bluetooth device search list of available devices, click to select "MZ-200A" to 

    connect.

3. After the pairing is successful, the blue indicator light will remain on and a beep will be 

    heard.

When the Bluetooth indicator 

flashes quickly, the speaker is 

ready for pairing

3 Bluetooth pairing

full chargeCharging

When the red indicator 

light is on,The speaker

is charging

When the red indicator light 

flashes quickly,the speaker 

needs to be charged

(The low flashing light is only on 

when the speaker is working)

Prompt to charge

When the red indicator 

light goes out,the speaker 

is fully charged

After the pairing is successful, 

the Bluetooth indicator light will stay on

Garden light wireless speaker

User's manual

MZ-200A RGB 

Output power: 4Ω 20W

Distortion: ≤1%

Frequency response: 20Hz-20KHz

Signal to noise ratio: ≥85dB

Working time: 60% volume of continuous 

playback for 4-8 hours/continuous lighting 

for more than 4-8 hours

Input voltage: DC5V/2A

Bluetooth version: 5.0

Auxiliary input: 3.5mm

Wireless distance: 15m Max

Battery capacity: 7.4V 2*2600mAh

Standby time: ≥300h

Waterproof rating: IPX5

Charging time: 2-4 hours

Distance: The serial transmission distance is 

greater than 30 meters

Operating temperature range: 0°-40°

Working humidity range: 40-50%RH

Storage temperature range: -25°C-70°

Product net weight: 1380g(including battery)

Product size: W182×D182×H268mm

2 Product parameter

01 Quick start guide

1 Packing list

Host

AUX audio cable

1m/ 39.37in

Type-C Manual

02 Instructions

1 Function panel

1. Network key/synchronization

4. Volume up

7. 3.5MM audio jack

2. Light color switch/off

5. Power on/off

8. Type-C jack

3. Volume reduction

6. Charging/Bluetooth/

    Networking indicator

9. LED RGB light

Note: The speaker must be fully charged before use.
1. Open the rubber cover, and then insert the power adapter into the charging socket.

2. Plug the power adapter into the power socket.

3. When charging, the red indicator light is on; when the red indicator light is off, it is fully 

    charged.(It takes about 2-4 hours to fully charge)

2 Speaker charging
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Note: The gradual color change function is only effective when playing music.

6 Light display

Light display color selection

The light function must be turned on to change the light display color, single press "     " in 

order to red, dark blue, light blue,amber, green, pink, purple, white, gradual change color 

cycle.

Note: The default is to automatically change the color of the flashing light 
           when it is turned on. When the Bluetooth is not connected, the light is 
           defaulted to automatically turn off the light at regular 2H.

Please read the following tips to enhance your multi-sync experience!

1. During the setting process, the synchronization signal is only transmitted 
    for 90 seconds.
If you do not complete steps 1-4 within 90 seconds, the speaker you are trying to synchronize 

with will not be synchronized after 90 seconds. If you need more than 90 seconds to complete 

the synchronization process, just press the sync button "        " on the first speaker again to 

reactivate the sync signal (Step 4: Synchronize the speakers in the previous section), and 

then continue Synchronize more speakers.

2. When turning on the sync speaker, first turn on the TX main speaker.
When you sync the speakers, they stay in sync. Even if you turn off the power of the 

synchronized speakers, they will automatically synchronize again after the power is turned 

on. So you should turn on the TX main speaker first.

3. Select the location of the main speaker.
When you turn off the power of the TX main speaker (the first speaker), the resynchronized 

RX receiver will also be turned off. 

Therefore, please place the TX main speaker in a convenient location so that you can easily 

turn it on and off.

Synchronization tips

B. Disconnect current connection and pair with new device

1. After the devices are paired successfully, double-click the networking button "       " to 

    enter the re-pairing state.

2. Repeat steps 1-3 in the previous section (to establish a new pairing).

C. Wake up Bluetooth from sleep mode

To save power, if your device is out of the Bluetooth range (10m/ 393.70in) for more than 5

 minutes, the Bluetooth connection will automatically enter sleep mode. To reconnect when 

the device is back in range, press the power key "       " to cancel the sleep mode and 

re-establish the pairing connection.

Note: When pairing, the Bluetooth device and the speaker should be close
          (10m/ 393.70in).
If you cannot pair the device, you may have paired another device with the speaker. 

Please follow the steps in B (disconnect and pair with the new device) above to disconnect 

the possible connection. If it is still difficult to pair the device, please contact customer service.

If you have any difficulties synchronizing speakers, please refer to the "Sync Tips" below.

Note: Be sure to turn off the speakers first and then turn them on again.

Step 3/Step 4

(TX main speaker/RX receiver)

Step 5

(TX main speaker) (RX receiver)

Note: The synchronization is only valid when you have 2 or more Bluetooth 
           speakers.
(If you have not synchronized any speakers, please refer to the "Bluetooth Pairing" above), 

the synchronized speakers need to be synchronized before connecting to the Bluetooth device.

First turn on a speaker. (TX main speaker)

Turn on the remaining speakers. (RX receiver)

Press the sync button "       " on the first speaker for 2 seconds, until the yellow/green 

two-color indicator light starts to flash alternately.

Press the sync button "       " on the remaining speakers for 2 seconds until the yellow/

green two-color indicator lights start to flash alternately.

After the machine is connected, the TX main speaker keeps green light, and the RX 

receiver keeps yellow light, indicating that the pairing is successful.

4 Synchronous speakers

5

5 AUX input

The speaker comes with a 3.5mm audio cable, you can use the speaker without Bluetooth. 

In this case, Bluetooth will be disabled, but the speaker synchronization function can still be 

used normally.

1. Insert one end of the audio cable into the speaker AUX interface.

2. Insert the other end of the audio cable into the audio jack of the device. 

(Ensure that the audio jack is not blocked by any protective sleeves or accessories)

3. After inserting the audio cable into the speaker, you will hear a beep and the red indicator 

    light will light up.

AUX interface

Red indicator light indicates AUX input

Note: In case of a crash and unable to operate, please use a small screwdriver 
          smaller than 3mm and longer than 30mm to poke the bottom of the AUX 
          jack and press the button. The whole machine will be powered off and 
          reset.


